

2022年立法會選舉委員會界別補選 - 前往香港會議展覽中心的交通路線圖

2022 Legislative Council Election Committee Constituency By-election – Transportation Map to Hong Kong Convention and Exhibition Centre (HKCEC)

備註：由於灣仔發展計劃第二期及沙田至中環綫(沙中綫)項目鄰近會展中心，道路或會實施臨時改道。此行車路線圖只供參考，要得知最新安排，請留意現場交通指示牌。

Remarks: Due to Wanchai Development Phase II and MTR Shatin Central Link projects near the HKCEC, temporary traffic diversions are in effect. The map is for reference only. For latest arrangements, please refer to traffic road signs on location.

-  前往會展中心一期舊翼
To HKCEC Phase 1 Old Wing
-  前往會展中心二期新翼
To HKCEC Phase 2 New Wing
-  **P1** 博覽道中停車場(會展中心二期新翼)入口
Entrance of Expo Drive Central Car Park (HKCEC Phase 2 New Wing)
-  **P2** 會展廣場停車場(港灣道)(會展中心一期舊翼)入口(共2個入口)
Entrance of Convention Plaza Car Park (Harbour Road) (HKCEC Phase 1 Old Wing) (2 Entrances)
-  中環及灣仔繞道隧道通往博覽道的支路將於12月18日暫時封閉。
The slip road leading from the Central - Wan Chai Bypass Tunnel to Expo Drive will be temporarily closed on 18 December.



的士或私家車上落客點
Pick-up/Drop-off Point for
Taxis/Private Vehicles
博覽道入口
Expo Drive Entrance

的士或私家車上落客點
Pick-up/Drop-off Point for
Taxis/Private Vehicles
港灣道入口
Harbour Road Entrance

 往灣仔港鐵站
To Wan Chai MTR Station